

# BEACONSFIELD

## AVIS PUBLIC

## PUBLIC NOTICE

### ENTRÉE EN VIGUEUR

### COMING INTO FORCE

#### RÈGLEMENT BEAC-033-5

#### BY-LAW BEAC-033-5

#### RÈGLEMENT BEAC-033-6

#### BY-LAW BEAC-033-6

AVIS PUBLIC est donné que les règlements suivants ont été adoptés par le Conseil à la séance ordinaire du 9 juillet 2018:

PUBLIC NOTICE is given that the following by-laws were adopted by Council at the regular meeting held on July 9, 2018:

**BEAC-033-5 Règlement modifiant le Règlement BEAC-033 sur les nuisances afin d'interdire l'utilisation des souffleurs à feuilles du 1er juin au 30 septembre**

**BEAC-033-5 By-law amending By-law BEAC-033 on nuisances in order to prohibit the use of leaf blowers from June 1 to September 30**

**BEAC-033-6 Règlement modifiant le Règlement BEAC-033 sur les nuisances afin d'interdire le fait de fumer sur certaines propriétés publiques**

**BEAC-033-6 By-law amending By-law BEAC-033 on nuisances in order to prohibit smoking on certain public properties**

Ces règlements sont maintenant déposés au bureau de la greffière où toute personne intéressée peut en prendre connaissance durant les heures d'ouverture de bureau.

These by-laws are now deposited at the City Clerk's office and are available for consultation by any interested party during regular office hours.

Les règlements entreront en vigueur dès leur publication, à l'exception de l'article 2 du Règlement BEAC-033-5 qui prendra effet le 1<sup>er</sup> janvier 2019.

These by-laws shall enter into force upon publication, with the exception of section 2 of By-law BEAC-033-5 which will take effect on January 1, 2019.

**Donné à Beaconsfield, le 18 juillet 2018.**

**Given at Beaconsfield, on July 18, 2018.**

M<sup>e</sup> Nathalie Libersan-Laniel

Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques  
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs